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Zápis 
z jednání Předsednictva Republikového výboru ČsOL 

dne 16. října 2012 
 

Přítomni:  
Br. Pavel BUDINSKÝ, br. Jindřich SITTA, br. Emil BOČEK, br. František GÁBOR, br. 
Emil CIGÁNIK, br. Karel ČERNOCH, br. Tichomír MIRKOVIČ, br. Milan MOJŢÍŠ, 
br. Antonín ŠTÍCHA, br. Stanislav ŠVIDEK, br. Jiří VLASÁK, br. Jozef BUJŇÁK. 
 
Hosté: 
Ladislav LENK, Petr HOZLÁR 
 
ad 1) Jednání zahájil br. Pavel Budinský v 16. 30 hod.  

 
ad 2) Br. P. Budinský poţádal o schválení hostů: Ladislava Lenka, Petra Hozlára. 
Usnesení: PRV ČsOL schvaluje přítomnost hostů. 
Hlasování: 11-0-0  
 
ad 3) Br. P. Budinský přednesl návrh programu.  
Program:  

1. zahájení 
2. schválení hostů 
3. schválení programu 
4. sociálně zdravotní pomoc 
5. ekonomická situace 

a) stav účtu 
b) proplácení faktur 
c) plnění rozpočtu 
d) řešení starého nájemce, průběţná informace 
e) smlouva o odkupu movitého majetku 

6. nominace na akce v následujícím období 
a) příprava ČsOL na Den české státnosti a Den veteránů 
b) udělení ocenění 
7. noví členové, nové jednoty 
8. žádosti o dotace 2013 
9. informace o projektech 
- POVV 
- OPLZZ 
- Legie 100, memorandum ČsOL a NF legie 100 
- příprava Letního tábora Legionář 2013 
10. různé 
a) projekt Cihelna 



b) úprava vitrín u vchodu do hotelu Legie 
c) memorandum s o.p.s. Sokolovo 
d) Kompetence členů SO 
11. závěr 

Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje program zasedání.  
Hlasování: 11-0-0 
 
ad 4) sociálně zdravotní pomoc 
Br. J. Bujňák předloţil seznam ţadatelů o SZP.  
Usnesení: PRV ČsOL schvaluje navržené proplácení sociálně-zdravotní pomoci 
druhoválečným veteránům a u ostatních kategorií ukládá cestou SO upravit 
koeficient výplaty tak, aby bylo ufinancovatelné z rozpočtu ČsOL. 
Hlasování: 10-0-0 
(v době hlasování nebyl přítomen br. F.Gábor) 
 
ad 5) ekonomická situace 

a) stav účtu 
O stavu účtu ČsOL informoval br. P. Budinský 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání bere na vědomí stav účtu. 
Hlasování: 11-0-0 
 

b) proplácení faktur 
O proplácení faktur informoval br. P. Budinský.  
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje předložené proplácení faktur. 
Hlasování: 10-0-1 
 

c) plnění rozpočtu pro rok 2012 
Br. J. Sitta informoval o plnění rozpočtu. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje plnění rozpočtu. 
Hlasování: 11-0-0 
 

d)  řešení starého nájemce hotelu 
Br. P. Budinský podal průběţnou informaci o řešení situace se starým nájemcem 
hotelu. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání bere tuto informaci na vědomí. 
Hlasování: 10-0-0 
(před hlasováním v 18.00 opustil jednání br. K. Černoch) 
 

e) smlouva o odkupu movitého majetku 
Br. P. Budinský informoval o obsahu kupní smlouvy mezi ČsOL a STRAIMAR group 
na odkup movitého majetku v budově hotelu Legie. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje předloženou smlouvu na odkup 
movitého majetku od společnosti STRAIMAR group 
Hlasování: 9-0-0 
(hlasování nebyl přítomen br. M. Mojžíš.) 
 
ad 6) Nominace na akce v následujícím období 

a) Příprava ČsOL na Den české státnosti a Den veteránů 
Informaci přednesl br. P. Hozlár včetně nominací na akce posledním čtvrtletí roku 
2012 



Usnesení: PRV ČsOL po projednání a doplnění schvaluje nominace na akce 
v posledním čtvrtletí roku 2012. 
Hlasování: 10-0-0 
 

b) udělení ocenění 
Návrh SO na udělení ocenění ČsOL přednesl br. F. Gábor (viz příloha) 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání a doplnění schvaluje návrhy na udělení ocenění 
ČsOL 
Hlasování: 10-0-0 
 
ad 7) Noví členové, nové jednoty 

a) noví členové 
Br. J. Sitta předloţil seznam ţadatelů o členství v ČsOL schváleným statutárním 
orgánem a dále ţádost o členství v ČsOL pěti ţadatelů z Ukrajiny. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje registraci nových členů ČsOL. PRV 
pověřuje vedením jednoty ČsOL na Ukrajině Pylypiva Bohdana. 
Hlasování: 10-0-0 
 

b) nové jednoty 
Br. J. Sitta přednesl ţádost o znovuobnovení jednoty plk. Josefa Švece. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje registraci nové jednoty plk. J. Švece a 
schvaluje přesun členů z jednot Jihlava a Vysočina do této jednoty. Ukládá 
organizační komisi zajistit všechny organizační otázky s tím spojené. 
Hlasování: 10-0-0 
 
ad 8) ţádosti o dotace 2013 
Br. M. Mojţíš informoval o aktuálním stavu podávání ţádosti na dotace od MO ČR 
v roce 2013. Upozornil, ţe spoluúčast je 50%. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje podání 38 žádostí o dotace pro rok 
2013 v resortu MO ČR. 
Hlasování: 10-0-0 
 
ad 9) informace o projektech 
 

- POVV 2013 
Ústní informace přednesl br. P. Hozlár. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje projekt POVV pro rok 2013 
Hlasování: 10-0-0 
 

- OPLZZ 
Informaci o aktuálním stavu projektu OPLZZ přednesl br. J. Sitta. 
Usnesení: PRV ČsOL bere na vědomí informaci o aktuálním stavu projektu. 
Hlasování: 10-0-0 
 

- Legie 100, memorandum ČsOL a NF Legie 100 
Informaci přednesl br. J. Sitta. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje memorandum mezi ČsOL a NF Legie 
100 a ukládá memorandum podepsat. 
Hlasování: 10-0-0 
 
 



- příprava letního tábora Legionář 2013 
O stavu přípravy informoval br. F. Gábor. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje realizaci projektu letního tábora 
Legionář 2013 a ukládá zapracovat do rozpočtu pro rok 2013 potřebnou částku. 
Hlasování: 10-0-0 
 
ad 10) Různé 

a) projekt Cihelna 
Br. P. Budinský seznámil se záměrem projektu. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání pověřuje br. P. Budinského pokračovat 
v přípravě projektu. 
Hlasování: 10-0-0 
 
(ve 20.10 hod. opouští jednání br. F. Gábor) 
 

b) úprava vitrín u vchodu do hotelu Legie 
Návrh na úpravu vitrín představil br. S. Švidek. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje předložený návrh na úpravu vitrín a 
ukládá SO návrh projednat, zrealizovat a nalézt na něj finanční prostředky do výše 
60 tisíc Kč. 
Hlasování: 9-0-0 
 

c) memorandum Sokolovo o.p.s. a ČsOL 
Návrh přednesl br. J. Sitta. 
Usnesení: PRV ČsOL po projednání schvaluje memorandum a ukládá odpovědným 
orgánům memorandum podepsat. 
Hlasování: 9-0-0 
 

d) upřesnění kompetencí členů SO 
S dotazem na kompetence členů SO a hodnocení jejich práce vystoupil br. E. Cigánik. 
(Po bouřlivé diskuzi nebylo k tomu bodu přijato usnesení.) 
 
Zapsal: br. Ladislav Lenk 
Schválil: br. Jindřich Sitta 
  


